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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

 “Devlet otoritesi zayıflayınca 
kaçakçılık artıyor”

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

20 Haziran 2012 tarihli yazısıdır.

Gerçek sabit 
gündem müteharrik 

2’DE

İthal ayakkabı 
belimizi büktü 

4’TE4’TE

Onüç insan fianlıurfa Cezaevi’nde diri diri 
yandı. 

Yangının nedeni henüz tam olarak 
açıklanmadı. Önce yangının kavgadan 
dolayı çıktığı sonra da ucuz vantilatörden 
olduğu söylendi ama Adalet Bakanı 
Sadullah Ergin, “Kavgaya dönük bizde 
bulgu yok. Vantilatörden de değil. Hükümlü 
ve tutukluların dikkat çekme, sorunlarını 
gündeme getirme yöntemi olarak, arzu 
etmiş oldukları bir yöntem olabilir ama 
bütün bunlar inceleme bittikten sonra 
ortaya çıkacak. Bilmeden, görmeden yapılan 
yorumlar gerçeği yansıtmıyor” dedi.

Tiflis / Tbilisi

Tiflis, Gürcistan’ın 
başkenti ve en kalabalık 
şehridir. Ardahan 
ilimizin Göle ilçesinde 
doğan Kura Nehri, 
Tiflis’in ortasından 
geçerek Azerbaycan'ın 
Sabirabad şehrinde 
Aras Nehri ile birleşir 
ve Neftçala Rayonu'nda 
Hazar Denizi'ne 
dökülmektedir. 

VELİ YALÇIN / Sosyal Hizmet Uzmanı
2’DE

Ağustos ayında 3 bin 907 konut satıldıAğustos ayında 3 bin 907 konut satıldı
Türkiye İstatistik Kurumu, ağustos ayı konut satış istatistiklerini açıkladı. Ağustos 

ayında ülke genelinde 134 bin 155 konut satılırken, Antep’te ise 3 bin 907 konut satıldı. 
Ülke genelinde 134 bin 155 

konut satışı gerçekleşti
Türkiye İstatistik Kurumu, ağustos ayı konut 

satış istatistiklerini kamuoyu ile paylaştı. Türkiye 
genelinde konut satışları Ağustos ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre yüzde 9,9 artışla 134 
bin 155’a yükseldi. En fazla konut satışı İstanbul, 
en az konut satışı ise Hakkari’de gerçekleşti.

Konut satışında 
7’nci sıradayız

İstatistiklere göre Türkiye’nin en büyük 
metropol kentleri arasında yer alan Antep’te 
Ağustos ayında konut satışı geçen yılın aynı 
ayına göre artış gösterdi. 2023 yılının ağustos 
ayında bin 260’ı ilk el, 2 bin 546’sı ise ikinci 
el olmak üzere toplamda 3 bin 806 konutun 
satıldığı şehirde, bu rakam bu yılın aynı ayında 
bin 294’ü ilk el, 2 bin 613’ü ikinci el olmak üzere 
101 artışla 3 bin 907’e çıktı. 

Mobbing, ciddi bir sorun
Sağlık sektöründe mobbingin, çalışanların sistematik olarak 

kötü muameleye maruz kaldığı ciddi bir sorun olduğuna dikkat 
çeken Hep Sen Gaziantep Şube Başkanı Ayşe Kılınç, ‘’Mobbingin 
önlenmesi için, sağlık kuruluşlarında iş birliği ve saygı kültürü 
oluşturulmalı, mobbing vakaları ciddiyetle ele alınarak mağdurlara 
destek sunulmalı. Mobbingin önlenmesi için en başta kişilerin kendi 
meslektaşlarına olan özsaygılarını kaybetmemeleri ve güçlüden yana 
değil haklıdan yana tavır almaları çok önemli’’ açıklamasını yaptı. 

Sağlık çalışanlarının günümüzde 
karşılaştığı pek çok sorun var

Kılınç, ‘’Sağlık çalışanlarının meslek 
hayatındaki en büyük amaçlarından 
birisi, kendilerine emanet edilen 
hastalarının bakım hizmetlerini vererek 
günlük yaşantılarına daha iyi bir şekilde 
devam etmesini sağlamak. Kamuoyunda 
sağlık çalışanlarının en çok öne çıkan 
problemlerinden biri sağlıkta şiddet olarak 
biliniyor. Ancak sağlık çalışanlarının 
günümüzde karşılaştığı pek çok sorun var. 
Bu sorunların başında mobbing geliyor’’ 
tespitini yaptı. 

Ayşe 
Kılınç

Antep düzenin tüm sorunlarını içerisinde barındırıyor… 
Birçok mahallede yoksulluk ve çaresizlikten insanlar nefes alamıyor

Antep’te belli mahalleler sadece
uyuşturucu ile anılacak noktada 

Türkiye Komünist Partisi Antep İl Başkanı Damla Çınar, “Birçok sorun bu kenti ve insanlarını, 
sömürü, yoksulluk ve çaresizlikle, tarikatlarla ve uyuşturucu ile çevrelemiş durumda. Antep’in 
birçok mahallesinde yoksulluk, çaresizlik yurttaşlarımıza nefes aldırmıyor’’ tespitini yaptı. 

Antep’in en gelişmiş sanayi illerinden biri 
olduğuna dikkat çeken Çınar, ‘’Doğru orantılı 
olarak da en çok sömürünün yaşandığı illerden 
birisi. Organize sanayi bölgesinde yüzlerce işçi 
belli dönemlerde, farklı sektörlerde emeklerinin 
karşılığını alamadıkları, insanca çalışma 
koşulları sağlanmadığı, hatta en temel düzeyde 
evlerine ekmek götüremedikleri için günlerce 
fabrika önlerinde, alanlarda mücadele ediyorlar. 
Bunun en güncel örneklerinden bir tanesi de 
‘7’li sisteme karşı 35 gündür tüm zorluklara 
rağmen aileleriyle birlikte mücadele eden 
‘Akcanlar’ işçileri. Sistemin tüm müdahalelerine 
rağmen birlik olmaktan dayanışma içinde 
mücadele etmekten hiç vazgeçmediler’’ 
ifadelerini kullandı. 

Uyuşturucu konusuna değinen Çınar, 
‘’Uyuşturucu günümüz Türkiyesi’nde yoğun 
bir kullanıma sahip ve Antep de yaygın olarak 
kullanılan kentlerden birisi olarak toplumsal 
alanda kendi payını alıyor. Bu sisteme ticari 
olarak iyi bir zemin açtığı yadsınamaz bir 
gerçek. Bu konudan kaynaklı müdahale 
etmek bir yana dursun belli yapılanmalar 
ile dağıtılması dahi sağlanıyor. Antep’te belli 
mahalleler sadece uyuşturucu ile anılacak 
noktada yani kullanımı ve satışı çok yaygın. 
Sistemin yarattığı sömürü 
düzeni sonucunda oluşan 
yoksulluk, işsizlik her 
gün daha da kötüye 
giden eğitim sistemi vb. 
örnekler kullanımın ve 
bu bataklığa düşmenin 
daha kolay hale gelmesini 
sağlıyor. Bu yaygın 
uyuşturucu gerçekliği 
kriminal suçları da 
beraberinde getiriyor’’ 
şeklinde konuştu. Damla Çınar

Araban ilçesine bağlı Sarıkaya köyünde bir inekte 
tespit edilen kuduz vakası nedeniyle köy karantinaya alındı

Sokak ve kırsalda hayvanlara kuduz aşısı yapılmalı
Gaziantep-Kilis Veteriner Hekimleri Odası 

Başkanı Meltem Peri, ‘’Belediyelerin sokaktaki 
hayvanlara, Tarım ve Orman Bakanlığı’nın 
ise kırsalda hayvanlara mutlaka kuduz aşısını 
yapması gerekiyor. Aşılamaların yapılması 
ve hayvanların kontrol altına alınıp takip 
edilmesi lazım’’ dedi. 4’TE

4’TE

Rektör atamasına bazı vakıf 
ve cemaatlerin müdahil 

olmaları asla hoş görülmemeli

Tur otobüsü 
devrildi 20 
kişi yaralandı

Antep'te bir 
tur otobüsü, 
sürücünün 
kontrolü 
kaybetmesi sonucu 
devrildi. 20 kişi 
yaralandı. 4’TE

Yatırımcı Antep’ten uzaklaşıyorYatırımcı Antep’ten uzaklaşıyor
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, (TOBB) yılın ilk 

8 ayında kurulan, kapanan ve tasfiye olunan şirket, 
kooperatif ile gerçek kişi ticaret işletme sayılarını 
kamuoyuna duyurdu. Antep’te kurulan şirket sayısında 
azalış ve kapanan şirket sayısında ki artış yatırımcının 
uzaklaştığını bir kez daha gözler önüne serdi.  4’TE

Bölge valileri toplantısı dün saat 
14 de Ticaret ve Sanayi Odası 
salonunda, içişleri Bakanı Yıldırım 
Akbulut Başkanlığında yapıldı. 
Toplantı dolayısıyla şehrimizde 
toplanan 13 vali, içişleri Bakanlığı 
Müsteşarı ve dört genel müdür 
sabah saat 9.30 da Atatürk Anıtına 
çelenk koyarak saygı duruşunda 
bulundu. 

Sanayi Odası tarafından organize 
edilen 3. Ayakkabı, Saraciye 
ve Yan Sanayi Fuarı açılışında 
konuşan Türkiye Ayakkabıcılar 
Federasyonu Başkanı Hasan Özcan, 
2001-2002 yılları arasında Çin ve 
Uzakdoğu'dan gelen ayakkabıların 
sektörü olumsuz etkilediğini 
söyledi.

27 Şubat'a kadar açık kalacak 
3. Ayakkabı, Saraciye ve Yan 

Sanayi Fuarı açıldı 

CHP Antep eski milletvekili Ali Serindağ, 
GAÜN rektör adaylarının Ankara’da referans 
aramasını eleştirerek, “Rektör adaylarının 
Ankara’da referans 
aramaları büyük 
bir talihsizliktir. 
Rektör adaylarının 
referansları, yaptıkları 
akademik ve bilimsel 
çalışmalar, ulusal ve 
uluslararası düzeyde 
yaptığı yayınlar ve 
yayınlarının aldığı 
atıflar olmalıdır” 
dedi. 4’TE
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Yangının nedeni henüz 
tam olarak açıklanmadı. 
Önce yangının kavgadan 
dolayı çıktığı sonra da ucuz 
vantilatörden olduğu söylendi 
ama Adalet Bakanı Sadullah 
Ergin, “Kavgaya dönük bizde 
bulgu yok. Vantilatörden 
de değil. Hükümlü ve 
tutukluların dikkat çekme, 
sorunlarını gündeme getirme 
yöntemi olarak, arzu etmiş 
oldukları bir yöntem olabilir 
ama bütün bunlar inceleme 
bittikten sonra ortaya çıkacak. 
Bilmeden, görmeden yapılan 
yorumlar gerçeği yansıtmıyor” 
dedi.

Sizce bu yangının gerçek 
sebebi açıklanır mı?

                    ***
Van’dan İstanbul’a giderken, 

Kayseri’nin Pınarbaşı İlçesi 
yakınlarında motor bölümü 
alev alan ve kısa sürede demir 
yığınına dönen cezaevi nakil 
aracında 5 kişi diri diri yandı. 
Cenaze sahipleri ağır konuştu: 
“Adalet Bakanı neden sadece 
5 mahkumun yandığını 

açıklasın. Askerler ve şoförler 
kurtuluyor, mahkumlar 
ölüyor. Adalet Bakanı da olsa 
bilgi vermesi gerekir. 5 ceset 
var. İki-üç kurşun sıksalar 
o kapı yine açılır. Yananlar 
gariban, Doğu çocukları, bu 
ayrımcılık. Mazotlu arabanın 
motorunun yandığını ilk kez 
görüyoruz. Benzinli ya da 
LPG’li yanar. Bu araçlar üstüne 
mazot döksen yine yanmaz. 
Kaçak yakıttan da yanmaz. 
Cenazelerimiz tanınmaz halde 
açıklama istiyoruz. fioförden, 
astsubaydan ve askerlerden 
şikayetçiyiz.”

                   ***
Bu olayın üzerinden 9 ay 

geçti hiçbir doyurucu açıklama 
yapılmadı. Birkaç gün sonra 
meydana gelen başka bir olay 
gündemi hemen değiştirdi.

Uludere katliamının 
üzerinden 6 ay geçti, hala 
araştırılıyor değil mi? Ama 
gündemden çoktan düştü!

                 ***
Önceki gün şehit olan 

askerlerin arkasından 

söylenenleri okuyunca içim 
sızladı. Çünkü şehitlerin 
arkasından söylenenler, 
demeçler, yorumlar kelimesi 
kelimesine aynı. İnternetten 
bulabilirsiniz, okuyun bakın!

Sizce bu ikinci Dağlıca 
baskınında şehit olan 
askerlerimizin durumu netlik 
kazanır mı?

                    ***
Biraz geriye gidelim.
8. Cumhurbaşkanı Turgut 

Özal görevi sırasında 
öldürüldüğü iddiaları kuvvetle 
muhtemel. Dün eşi ve oğlu 
Cumhurbaşkanı Abdullah 
Gül’le görüştüler.

Oğlu Ahmet Özal’ın 
yorumunu doğru buluyorum. 
fiöyle diyor: “Zehirlendiğini 
adım gibi biliyorum. Otopsi 
yapılırsa anlaşılacak. Peki 
ondan sonra ne olacak? Siz 
Uğur Mumcu’nun neden 
katledildiğini bulursanız, 
babamı kimin zehirlediğini de 
anlamış olursunuz.”

                     ***
Mesele bu işte!

Ben bulunduğumuz noktada 
ülkenin en önemli sorunun 
demokrasi, başkanlık sistemi, 
insan hakları vb. olmadığını 
düşünüyorum.

Çünkü, bu birbirini hiç 
sevmeyen, cemaatler, 
tarikatlar, hoşgörüsüzler, 
yalakalığı artık 
kurumsallaştıran insanların 
artık tek parça olup 
olmayacağını düşünüyorum.

Demokrasi, ülkenin 
bekasının yanında çok naif bir 
ayrıntıdır.

Endişelerimin başında da 
ekonomik çöküntü geliyor.

Dünya Bankası Türkiye 
Raporu’na göre, “Türkiye’nin 
son yıllarda kaydettiği büyüme 
performansı, yurt içi talep 
odaklıdır ve dış tasarruflar 
ile finanse edilmektedir” 
deniliyor.

Dış finansmana bağımlılık 
çok önemli bir risk faktörüdür. 
Ocak 2012 tarihi itibarıyla 
Türkiye, dış borcunun 135 
milyar dolarını bu yıl içinde 
ödemek zorundadır. 2012 yılı 

için öngörülen 60-64 milyar 
dolar tutarındaki cari açığında 
eklenmesiyle, Türkiye 2012 
yılında yaklaşık 200 milyar 
dolar dış kaynak bulmak 
zorunda.

Bugün itibariyle ülkemiz her 
ay 25 - 30 milyar dolarlık sıcak 
para ihtiyacı içinde. Bu trafik 
durduğu anda harç bitti yapı 
paydos denebilir!.

                     ***
Endişelerim yalnız Türkiye 

için değil, baksanıza hemen 
bütün Arap komşularımız 
emperyalist bir istilayı on 
yıllardır yaşamaktalar.

Milyonlarca insan öldü, daha 
da ölecek.

“Komşularla sıfır sorun” 
mümkün mü? Komşu kendisi 
ile barışık değil ki, bizimle sıfır 
sorunlu olsun!

Korkuyorum, gülme 
komşuna gelir başına!..

Aykut Tuzcu’nun 
20 Haziran 2012
tarihli yazısıdır

Gerçek sabit gündem 
müteharrik 

Onüç insan fianlıurfa Cezaevi’nde 
diri diri yandı. 

VELİ YALÇIN / Sosyal Hizmet Uzmanı

Tiflis / Tbilisi

Tiflis, Gürcistan’ın başkenti ve en kalabalık 
şehridir. Ardahan ilimizin Göle ilçesinde 
doğan Kura Nehri, Tiflis’in ortasından geçerek 
Azerbaycan'ın Sabirabad şehrinde Aras Nehri ile 
birleşir ve Neftçala Rayonu'nda Hazar Denizi'ne 
dökülmektedir. Şehrin geçmişi M.Ö. 4. yüzyıla 
dayanmaktadır. Bizans, İran, Selçuklu, Araplar 
ve Osmanlılar gibi pek çok kültüre ev sahipliği 
yapmıştır. Gürcistan, 1922 yılında Sovyet Sosyalist 
Cumhuriyetler Birliği (SSCB)’ye katılmış ve 
SSCB’nin dağılması sonucu Aralık 1991’de 
Gürcistan Cumhuriyeti olarak bağımsızlığını ilan 
etmiştir.

Şehrin Gürcüce adı Tbilisi’nin bir efsaneden 
geldiğine inanılmaktadır. Efsaneye göre Tiflis, 
Kral Vahtang Gorgasali ava çıkar. Aralıksız uçan 
sülünün peşine eğitilmiş atmacasını salar. Bir 
süre sonra ne atmaca ne de sülün görünmez olur. 
Arama sonunda ikisinin de sıcak suya düşmüş 
olarak bulurlar. Kral sıcak suyun olduğu bölgeye 
şehir kurulmasını emreder. Şehrin kurulduğu 
yerde bulunan tbili (ılık) sudan dolayı şehre Tbilisi 
adı verilir.

Dünyaca ünlü şarapları ve Bakü-Tiflis-Ceyhan 
Boru Hattı ülke ekonomisi için önem taşımaktadır.

Tiflis’den Yapmadan Dönme
Sovyet Sosyalist Cumhuriyetler Birliği 

kurucularından, Ekim Devrimi’nin liderlerinden 
Stalin’in 1903-1906 yılları arasında 3 yıl gizlendiği 
ve Bolşeviklerin baskı işlerinin yapıldığı 
ev günümüzde müze olarak hizmet veren 
Underground Printing House Museum (Yeraltı 
Matbaa Müzesi)’ni oluşturan evin odalarını 
dolaşmadan,

Tiflis’in sembolü olan, şehrin kuruluşunun 
1500. yıl dönümünde Gürcistan Sovyet Sosyalist 
Cumhuriyeti döneminde 1958 yılında Sololaki 
tepesinde, yirmi metre yüksekliğinde, Gürcü ulusal 
giysileri içinde kadın figürünün bir elinde, dost 
olarak gelenlere şarap sunmak için bir kase, diğer 
elinde, düşman olarak gelenlere karşı kullanmak 
üzere kılıç bulunan Kartlis Deda  heykelinin 
yanına gitmeden, 

1995-2004 yılları arasında Gürcistan Ortodoks 
Kilisesi’nin ana katedrali olarak inşa edilen, 

dünyanın üçüncü en yüksek (87 m.) ve kapladığı 
alana göre dünyanın en büyük (kapasitesi 
10.000 kişi) dini yapısı olan Sameba Katedrali‘ni 
görmeden,

Eski Tiflis'te 2010 yılında inşa edilen, eski şehir 
merkezindeki eğik saat kulesi ve yanı başında 
şehrin simge yapılarından Kukla Tiyatrosu ve Saat 
Kulesi’ni seyretmeden,

Tiflis’in ortasında geçen Kura Nehri üzerinde, 
çok sayıda LED ile aydınlatılan çelik ve camdan 
yay şeklinde, 2010 yılında inşa edilen Barış 
Köprüsü (Peace Bridge) üzerinde yürümeden, 

Rus İmparatorluğu döneminde Erivansky 
Meydanı, Sovyetler Birliği döneminde Lenin 
Meydanı olan şehrin birbirinden renkli sokaklarını 
birbirine bağlayan bir buluşma noktası olan, 
yıl boyunca önemli kutlamalara, bayramlara 
ve festivallere ve çevresinde birçok müzeye ev 
sahipliği yapan Avrupa’nın en geniş üçüncü 
meydanı olan Özgürlük Meydanı‘nda dolaşmadan,

Şehrin eski kent bölgesinin karşısında Metekhi 
Kayalığı’nda, Kura Nehri’nin sol kıyısında M.S. 
1278-1289 yılları arasında inşa edilen, şehrin 
birçok noktasında görülebilen ve 1988 yılında 
yeniden ibadete açılan Metekhi Kilisesi’ni 

gezmeden,
Tiflis’in merkezinde, Kura Nehri’nin üzerindeki 

köprünün yanı başında yer alan açık hava 
pazarında, antika ve vintage ürünler, el yapımı 
ürünler ve türünün tek örneği hediyelik eşyalardan 
oluşan şehrin en güzel köşelerinden birisi olan Dry 
Bridge Market (Bit Pazarı)’nda alışveriş yapmadan,

Sovyetler Birliği döneminde dikiş fabrikası 
olarak hizmet veren, zaman içinde yeniden restore 
edilerek gezginler için bölgenin en büyük hosteli, 
sanatçı stüdyoları ve mağazaları, popüler buluşma 
kafeleri olarak hizmet veren Fabrika Tbilisi‘yi 
ziyaret edip kafelerinde kahve içmeden,

Şehrin en ünlü rotalarından biri olan, eski 
şehir merkezinde yer alan, şifa kaynağı olarak 
kabul edilen ve şehri ziyaret eden birçok turistin 
kullandığı Sülfür Hamamları‘nı kullanmadan, 

Ayrıca Narika Kalesi, Rustaveli Bulvarı, Gürcistan 
Ulusal Müzesi, Kitap Müzesi, Kraliçe Dareja 
Sarajı, Mtatminda Park, Finicular, Teleferik, Tiflis 
Opera ve Bale Binası Bisiklet Heykeli gibi pek çok 
görülmesi gereken yerleri görmeden,

Tiflis’in zengin mutfağına ait Hacupuri ve 
Khinkali gibi yöresel yemeklerini tatmadan 
dönmeyin.
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Toplantının açış 
konuşmasını yapan Gaziantep 
valisi özetle şunları söyledi: 
«Büyük Atatürk'ün Türk'üm 
diyenlere örnek gösterdiği 
ve yine Atatürk'ün arzuları 
doğrultusunda TBMM ce 
Gazilik unvanı verilmiştir. Bu 
şehre hükümetin aldığı bir 
seri tedbirler, sınır ticareti ile 
ilgili düzen İçmelerle bölgede 
kaçakçılık kalkmıştır.» 

İçişleri Bakanı Yıldırım 
Akbulut ise: «Güneydoğu 
Anadolu Bölgesinde 
bölücü çetelerin köklerinin 
kazınamadığı son olaylarla 
anlaşılmıştır. Birlik ve 
beraberliğimizi parçalamaya 
matuf faaliyetlere asla 
müsaade edilmeyecek, yurt 
dışında eğitim görerek 
gelen vatan hainlerinin başı 
ezilecektir. Suçlular kısa 
zamanda yakalanıp adalet 
önüne çıkarılacaktır.

Herkes sunu bilmelidir 

ki, Cumhuriyet Hükümeti 
Atatürk ilke ve inkılapları 
doğrultusun da görevini 
yerine getirirken hukuk 
düzenini korumaya 
kararlıdır. Kaçakçılığı bazı 
sermayedarlar adına yapanlar, 
Türk Devletine yönelik sinsi 
planların farkında değildir. 
Sınır ticaretine imkan 
verilerek kaçakçılığın önü 
alınacaktır. Devlet otoritesinin 
zayıfladığı, demokrasimizin 
yozlaştığı, denetimin azaldığı 
dönemlerde Kaçakçılık 
artmaktadır. Nerede vali 
ve kaymakamlar nüfus 
hizmetleriyle yakından 
ilgilenmişse hizmetler iyiye 
gitmiştir.» 

Daha sonra bölge valileri 
Güneydoğu Anadolu 
bölgesindeki asayiş sorunları 
üzerinde çalışmaya başladı. 
Bu gün de Bakanlık 
hizmetleriyle ilgili konularda 
çalışmalar yapılacak.

Bölge valileri toplantısı Bakan Akbulut başkanlığında başladı

 “Devlet otoritesi zayıflayınca 
kaçakçılık artıyor” “Atatürk İnkılapları 

doğrultusunda hukuk 
düzenini korumaya kararlıyız”

Bölge valileri toplantısı dün saat 14 de Ticaret ve Sanayi Odası salonunda, 
içişleri Bakanı Yıldırım Akbulut Başkanlığında yapıldı. Toplantı dolayısıyla 
şehrimizde toplanan 13 vali, içişleri Bakanlığı Müsteşarı ve dört genel müdür 
sabah saat 9.30 da Atatürk Anıtına çelenk koyarak saygı duruşunda bulundu. 

Uzun süredir gazeteniz SABAH 
tarafından ele alman ve ısrarla 
üzerine gidilen sorunlardan bir kısmı 
çözümlendi. Özellikle Gaziantep 
Kalesinin restorasyonu, Şehit Kamil 
binasının müze haline getirilmesi ve 
yıllardır öylece yarım bırakılan müze 
inşaatına yeniden başlanması şehirde 
memnuniyetle karşılandı.

Konuyla ilgili olarak bilgi aldığımız 
yetkililer ilimize ayrılan ödeneğin altı 
milyar lira olduğunu, bunun gerektiği 
takdirde 6.5 milyar liraya çıkabileceğini 
vurguladılar. Gaziantep Kalesinin 
restorasyonu için bu yıl 230 milyon 
lira harcanacak. Gelecek yıllarda 
da çalışmalar devam edecek, yeni 
ödenekler ayrılacak. Şehit Kamil eski 

ilkokul binasının restorasyonu müze 
haline getirilmesi için 800 milyon lira 
harcanacak. Birinci katta Antep Harbi 
Müzesi, teşhir salonları bulunacak. İkinci 
katta da Kültür ve Turizm Müdürlüğü 
çalışacak.

Bu arada Pişirici ve Yuşa Peygamber 
çevresi de düzenlenecek. Yıllar önce yeni 
bir müze binası yapılması için inşaatı 
başlayan ve öylece bekletilen inşaat 
derhal başlayacak. Yeni müze binası için 
de 80 milyon lira harcanacak. Bu suretle 
daracık bir binada sıkışan ve teşhir 
edilemeyen birçok tarihi eser sergilenme 
ortamı bulacak. İlimizdeki diğer tarihi 
yerlerin restorasyonu için de ayrılan 
ödenekler bu yıl sarf edilerek tarihi 
değerlerin ortaya çıkması sağlanacak.

İlimizdeki tarihi yerlerin onarım ve restoresi 
için 6.5 milyar liralık ödenek ayrıldı

Şehrimizde kalenin restorasyonu, Şehit Kamil binasının 
müze haline getirilmesi ve müze binasının yarım kalan 
inşaatının tamamlanması çalışmaları olumlu karşılandı.

Merkez ortaokuluna giderek birkaç 
öğrenciyle konuştuk. Erkek öğrenciler 
okul içinde ve dışında kız öğrencilerle 
konuşmalarının, hatta bir arada 
yürümelerinin bile yasak olduğunu 
söylediler. 

Konuyu okul yöneticilerine ilettiğimiz 
de «Konu size biraz abartılarak 
anlatılmış. Bizden önceki yöneticiler 
zamanında kız erkek ilişkileri fevkalade 
boyutlara ulaşmıştı. Bizimde tek çaremiz 

disiplin uygulamak oldu.» dediler.
Okul müdürü ise böyle bir 

uygulamanın söz konusu olmadığını 
belirterek «Biz zaten böyle bir şeyi 
bekliyorduk. Siz yazarsınız, milli eğitim 
müdürlüğü böyle bir uygulamanın olup 
olmadığını sorar, bizde yok deriz konu 
kapanır» dedi. 

Okulda böyle bir uygulama varsa 
uygulamanın ne derece doğru olup 
olmadığını açıklamak ilgililere kalıyor.

Merkez ortaokulu haremlik mi, selamlık mı?
Merkez ortaokulunda kız ve erkek öğrencilerin birbirleriyle 

konuşmalarının yasaklandığı, din derslerinde ise kız öğrencilerin sınıfın 
bir tarafına erkek öğrencilerin de diğer tarafa oturtulduğu iddia ediliyor. 

Binevler'de yaptırılacak 
olan yurdun temel atma 
töreninde bir konuşma 
yapan İçişleri Bakanı 
Akbulut yurdun yapımını 
sağlayan Anneler Demeği 
üyelerine teşekkür etti. 
Akbulut, başlatılmış 
olan okuma yazma 
seferberliğine Anneler 
Derneği tarafından 
yaptırılan yurtla bir 
katkı sağlandığını belirtti 
ve kültürlü annelerin 
daha sağlıklı nesiller 
yetiştirdiğini söyledi. 

Vali Aksu, Belediye 
Başkanı Arpacıoğlu ve 

Anneler Demeği Başkanı 
Süheyla Tahaoğlu da 
temel atma töreninde 
birer konuşma yaptılar.

Yapılan konuşmaları 
takiben öğrencilerin 
folklor gösterileri 
izlendi ve kurban 
kesilerek İçişleri Bakanı 
Akbulut tarafından kız 
yurdunun temeline ilk 
harç kondu. Temelin 
atılmasıyla birlikte yurt 
yapımı için ilk bağışlar 
yapıldı. İşadamı Mehmet 
Özüzümcü ve eşi yurt 
yapımı için birer milyon 
lira bağışta bulundular. 

Kız öğrenci yurdunun temeli atıldı
“Kültürlü anneler, kültürlü 

nesiller yetiştirir”
Anneler Derneği tarafından yaptırılacak olan 

kız öğrenci yurdunun temeli içişleri Bakanı 
Yıldırım Akbulut tarafından törenle atıldı. 

Ayakkabıcılık sektörü 70 bin 
kişiyi istihdam ediyor 

Ayakkabıcılık sektörünün ülke 
genelinde en çok istihdam yaratan 
sektörlerden biri olduğunu, ancak 
haksız rekabetle karşı karşıya 
kaldıklarını dile getiren Özcan, 
"Ayakkabıcılık sektörü bugün için 
70 bin kişiyi istihdam ediyor. Bu 
ülke genelinde azımsanmayacak bir 
rakam. Eğer haksız rekabet olmasa 
üretim, dolayısıyla da istihdam artar. 
Ancak gümrükten 5 sente gelen 
ithal ayakkabılar belimizi büktü. 
Özellikle 2001-2002 yıllarındaki krizin 
ardından Çin ve Uzakdoğu'dan gelen 
ayakkabıyla rekabet etmek oldukça 
zor oldu. Bir anda yüz çift yerine 
binlerce ayakkabı ithal edildi. Tüm 
bu zorluklara rağmen 158 milyon 
dolar ihracat yaptık" dedi. 27 Şubat'a 
kadar açık kalacak olan 3. Ayakkabı, 
Saraciye ve Yan Sanayi Fuarı açılışına, 
Türkiye'nin Halep Başkonsolosu 
Hulusi Kılıç, Suriye'nin Gaziantep 
Başkonsolosu Behçet Dougman, 
ABD'nin Adana Başkonsolosu Scott 
Reid ve bürokratlar da katıldı. 

Kaliteli ürünle markalaşmalı 
Vali Lütfullah Bilgin de istihdam 

alanının en yoğun olduğu sektörlerden 
biri olan ayakkabıcılığın kaliteli 
ürünlere yönelerek markalaşması 
gerektiğini ifade ederken, "Pek çok 
sektörde olduğu gibi ayakkabıcılık 
alanında da Gaziantep önemli bir 
üretim merkezi. Sektörün gelişmesi 

açısından, kalite ve markalaşmanın 
yanı sıra tanıtım da çok önemli. Gerek 
yurt içindeki gerekse de yurt dışındaki 
fuar organizasyonları sektörün 
tanıtımı ve pazar arayışı için önem 
kazanıyor" diye konuştu. 

Bilgin, fuara sektörde faaliyet 
gösteren firmaların yan sıra Suriyeli 
işadamı ve bürokratların katılmasının 
da ayrı bir önem kattığını söyledi.

KOBİ kredilerinde 
prosedürler azaltılmalı 

Ayakkabıcılar Odası Başkanı Bülent 
Aksin ise, ayakkabıcılık sektörünün 
durumunun iç açıcı olmadığını, 
sektörün desteklenmesi için KOBİ 
kredilerindeki prosedürlerin 
azaltılması gerektiğini söyledi. 
Ayakkabıcılık sektörünün kalitesini 
artırmak ve yeni pazarlar yaratmak 
için desteğe ihtiyacı olduğunu 
vurgulayan Aksin, "Firmaların 
güçlenmesi, rekabet edebilmesi 
özellikle de markalaşabilmesi için 
desteklenmesi gerekir. Fuarlar 
yeni pazar bulma konusunda kan 
kaybetmekte olan ayakkabıcılık 
sektörüne katkı sunacaktır. Küçük 
işletmelerin kendini yenileyip 
geliştirebilmesi için KOBİ 
kredilerine ihtiyacı var. KOBİ 
destek kredilerindeki prosedürlerin 
azaltılması gerekir" dedi. 

Hedef Gaziantep'i önemli bir 
merkez haline getirmekti 

Üç yıldır düzenledikleri 
Ayakkabıcılık Fuarlarının sektörün 

rekabetçi göçünü yükseltmesi ve 
dış pazarlara açılması için önemli 
bir destek olduğunu belirten GSO 
Başkanı Nejat Koçer ise, "Üç yıl 
önce fuarı ilk açtığımızda hedefimiz 
Gaziantep'i ayakkabı sektöründe 
önemli merkezlerden biri haline 
getirmekti. Bunu gerçekleştirmek için 
fuar organizasyonlarının ve dolayısı 
ile tanıtımın çok önemli olduğuna 
inanıyoruz. Ayakkabıcılık sektörüyle 
ilgili fuarın üçüncüsünü açmanın 
mutluluğunu yaşıyoruz" dedi. 

Fabrikalaşma sürecine girildi 
Ayakkabıcılık sektörünün son üç 

yılda önemli gelişmeler gösterdiğini 
söyleyen Koçer, "Ayakkabıcılık 
sektöründe atölyeden imalathaneye, 
imalathaneden fabrikalaşmaya doğru 
bir gelişim süreci yaşanıyor. Bu 
süreçte, üretimde kalitenin arttığını, 
markalaşmaya gidildiğini ve dış 
pazarlara daha fazla açılmak için 
girişimler yapıldığını görüyoruz. Oda 
olarak, sektörü her alanda destekledik, 
bu desteğimiz artarak devam edecek" 
şeklinde açıklama yaptı. 

125 Firmanın katıldığı fuar 27 
Şubat'a kadar açık kalacak 

Yurt genelinde 125 firmanın 
katıldığı fuarda, ayakkabı, terlik, 
askeri ayakkabı, çanta, cüzdan, kemer, 
seyahat çantaları başta olmak üzere 
çeşitli saraciye ürünleri, ayakkabı 
yan sanayi ürünleri ve ayakkabı 
imalatında kullanılan çeşitli makinalar 
sergileniyor.

27 Şubat'a kadar açık kalacak 3. Ayakkabı, Saraciye ve Yan Sanayi Fuarı açıldı 

İthal ayakkabı belimizi büktü 
Sanayi Odası tarafından organize edilen 3. Ayakkabı, Saraciye ve Yan Sanayi Fuarı açılışında 

konuşan Türkiye Ayakkabıcılar Federasyonu Başkanı Hasan Özcan, 2001-2002 yılları 
arasında Çin ve Uzakdoğu'dan gelen ayakkabıların sektörü olumsuz etkilediğini söyledi.

Avrupa Komisyonu tarafından sağlanan 12 
milyon Euro tutarındaki hibe programından 
yararlanmak için yapılan başvuruların 
değerlendirme çalışmaları tamamlandı. 
Değerlendirme sonucu 32 proje seçildi. 

Gerekli şartların yerine getirilmesi 
durumunda kontrat imzalanarak hibe 
programından yararlandıracak kurumlar 
ve projeler şöyle: "Büyükşehir Belediyesi, 
butik otel onarım ve kullanımı: Kale 
yakınlarındaki tarihi binanın restore edilip, 
otel, restoran ve butik otel olarak Gaziantep 
Kalesi ve çevresinde turizm potansiyelinin 
artırılması. Gaziantep Valiliği, İl Özel 
İdare Müdürlüğü, Dayı Ahmet Konağı 
restorasyonu: Dayı Ahmet Ağa Konağı'nın 
restore edilerek, kültür merkezi olarak 
kullanılmasını öngören proje, bölgenin 
kültürel mirasını gelecek nesillere aktarmayı 

amaçlıyor. 
Ticaret Odası, Zeugma, Halfeti ve 

Rumkale’nin turizm potansiyelinin 
arttırılması: Bölgeyi ve bölgenin kültürel ve 
tarihi mirasını tanıtmayı amaçlıyor.

Türk Üniversiteli Kadınlar Derneği, 
geleneksel Antep işi nakış el sanatının 
yaşatılması: Antep nakış sanatını canlı 
tutmayı ve bu yolla ekonomik değerini 
artırmayı hedefliyor. Büyükşehir Belediyesi, 
Naib Hamamı Restorasyonu: Gaziantep 
Kalesi ve çevresindeki turizm potansiyelini 
artırmayı öngörüyor. Ticaret Odası, 
Güneydoğu Anadolu Tanıtıp Projesi: 
Bölgenin kültürel ve tarihi değerlerini 
tanıtmayı amaçlıyor. Ortopedi A.Ş. 
Gaziantep Tıp Tarihi Kütüphanesi: 
Gaziantep'te tıp tarihi arşivlerinden oluşan 
bir kütüphane kurmayı hedefliyor.

32 Projeden 9'u Gaziantep'ten 
GAP Bölgesi'nde Kültürel Mirasın Geliştirilmesi Programı 

kapsamındaki teklife çağrı çerçevesinde yapılan 121 başvuru arasından 
32'sinin seçildiği, bunlardan 9'unun Gaziantep'e ait olduğu açıklandı. 

Demircan, sanayileşmiş kentlerde sık 
görülen kanser hastalığı ile daha etkin 
mücadele etmek için tam donanımlı 
hastanelere ihtiyaç duyulduğunu, kanser 
hastalığında erken teşhis ve tedavinin çok 
önemli olduğunu belirtti. Gaziantep'in kanser 
hastalığının yaygın olduğu iller arasında 
bulunduğunu bildiren Dr. Demircan, "İl 
genelinde 10 bin kanser hastası olduğu 
tahmin ediliyor. Sadece 2004 yılında, binin 
üzerinde yeni kanser vakası tespit edildi" dedi. 

Temeli 1999 yılında atılan Gaziantep 
Kanser Hastanesi'nin Haziran ayında 
hizmete girmesi ile birlikte kanser hastalığı 
ile daha etkin mücadele etme imkanına 

kavuşacaklarını kaydeden Demircan, şöyle 
konuştu: "Kanser Hastanesi'nin yapımı için 
uzun bir mücadele döneminden geçtik. 
Hastane için şu ana kadar 2 milyon doların 
üzerinde bir harcama yapıldı. Tabi ki bu 
rakama, değişik kurum ve kuruluşlar ile 
hayırseverlerin katkısını dahil etmiyoruz. 
Binamız, tamamlanmak üzere. Hastanemiz 
sadece Gaziantep'e değil, bölge illerindeki 
kanser hastalarına da hizmet verecek. 
Hastanemizin iç donanımı için de paraya 
ihtiyaç var. Cihazlar için 10 milyon dolarlık 
bir kaynak gerekiyor. Bu kaynağı bulup, 
tam donanımlı modern bir hastane haline 
gelmek istiyoruz."

Kanser Hastanesi Haziran'da tamamlanacak 
Kanser Araştırma ve Savaş Kurumu Şube Başkanı Dr. 

Alaettin Demircan, yapımı devam eden Gaziantep Kanser 
Hastanesi'nin, Haziran ayında hizmete gireceğini söyledi. 



23 EYLÜL 2024 
PAZARTESİ

 www.gaziantepsabah.com 
gaziantepsabah@yahoo.com 4

SAYFADEVAM 
HABERLERİ

Antep, bu rakamlar ile konut 
satışlarında ülke genelindeki 
iller arasında 7’nci sırada yer 
aldı. 

Türkiye genelinde ipotekli 
konut satışları Ağustos ayında 
bir önceki yılın aynı ayına 
göre yüzde 17,1 azalışla 13 bin 
574’a gerilerken, toplam konut 
satışları içinde ipotekli satışların 
payı yüzde 10,1 oldu. Ocak-
Ağustos döneminde gerçekleşen 
ipotekli konut satışları ise bir 
önceki yılın aynı dönemine göre 
yüzde 49,8 azalarak 76 bin 485 
olarak gerçekleşti. 

Ağustos ayındaki ipotekli 
satışların, 3 bin 55'i; Ocak-

Ağustos dönemindeki ipotekli 
satışların ise 18 bin 17'si ilk 
el satış olarak gerçekleşirken, 
diğer satış türleri sonucunda 
ise 120 bin 581 konut el 
değiştirdi. Ülke genelinde 
diğer konut satışları Ağustos 
ayında bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 14,1 artarak 
120 bin 581 olarak gerçekleşti. 
Toplam konut satışları içinde 
diğer satışların payı yüzde 
89,9 olurken, Ocak-Ağustos 
döneminde gerçekleşen diğer 
konut satışları ise bir önceki 
yılın aynı dönemine göre yüzde 
13,2 artışla 729 bin 832 olarak 
kayda geçti. Haber Merkezi 

Ağustos ayında 3 bin 907 konut satıldıAğustos ayında 3 bin 907 konut satıldı

Mobbingin tanımını yapan Kılınç, 
‘’Mobbing, işyerlerinde bir veya 
birden fazla kişi tarafından diğer kişi 
ya da kişilere yönelik gerçekleştirilen, 
belirli bir süre sistematik biçimde 
devam eden, yıldırma, pasifize etme 
veya işten uzaklaştırmayı amaçlayan; 
mağdur ya da mağdurların kişilik 
değerlerine, mesleki durumlarına, 
sosyal ilişkilerine veya sağlıklarına 
zarar veren; kötü niyetli, kasıtlı, 
olumsuz tutum ve davranışlar 
bütünüdür. Mobbingin birçok 
nedeni var. Bunlar; kişisel nedenler, 
kurumsal nedenler, sosyal ve iş yerinin 
fiziksel sorunlarından kaynaklanan 

nedenlerdir. Sağlık çalışanlarına 
mobbing, yöneticiler, birim 
sorumluları ve çalışma arkadaşları 
tarafından uygulanıyor’’ şeklinde 
konuştu. 

Tüm ekip elemanları birbirini 
yapbozun parçaları gibi 
tamamlamak zorunda

Sağlık camiasında her şeyin bir ekip 
işi olduğuna dikkat çeken Kılınç, 
‘’Tüm ekip elemanları birbirini 
yapbozun parçaları gibi tamamlamak 
zorunda. Fakat bu tamamlama kendi 
görevleri dışında iş yaptırmak şeklinde 
olursa bu zaten mobbing suçunu 
oluşturur. Son zamanlarda sahadan 

çok fazla şikâyet alıyoruz. Sağlık 
çalışanlarının görev yönetmelikleri 
dışında çalıştırılmak istenmesi veya 
bazı hekimlerin çalıştıkları servisleri 
tapulu malları gibi görüp diğer 
çalışanlara kiracı veya işçi muamelesi 
yapması konusunda çok fazla şikâyet 
var’’ ifadelerine yer verdi. 

Mobbing suçuna maruz kalan 
meslektaşlarımızın yanında 

olacağız
Mobbingin insanlık suçu olduğunu 

sözlerine ekleyen Hep Sen Gaziantep 
Şube Başkanı Ayşe Kılınç, konuşmasını 
şöyle sürdürdü: ‘’Herkesin huzurlu 
çalışmaya ve hizmet vermeye hakkı 

var. İş yerindeki huzurun, adaletin ve 
eşitliğin sağlanması meslektaşlarımızın 
görevlerini en üst düzeyde icra 
etmeleri açısından çok önemli. 
Mobbing konusunda idarecilerimize 
düşen görev kişileri anlamaya 
çalışarak, adaletli, eşit ve huzur dolu 
bir ortamda çalışmayı sağlamak. 
İş ortamlarımızı güzelleştirmek ve 
halkımıza hak ettiği hizmeti sunmak 
istiyoruz. Hep Sen olarak çıktığımız bu 
yolda, mobbing suçuna maruz kalan 
meslektaşlarımızın her türlü konuda 
yanında olduğumuz gibi hukuki 
anlamda da yanında olacağız.’’ Haber 
Merkezi 

Mobbing, ciddi bir sorun

Uyuşturucu ülkemizin 
bir gerçekliği olarak 
karşımızda duruyor

Çınar, ‘’Uyuşturucu ülkemizin 
bir gerçekliği olarak karşımızda 
duruyor ama diğer bir gerçeklik ise 
bu durumun yaygınlaşmasının sistem 
eliyle sağlanıyor olması. Bu sorunun 
yaygınlığını ve can yakıcılığının 
gerçekliği çözüm üretmenin aciliyetini 
gözler önüne seriyor. Bu doğrultuda 
ülkenin her yerinde Türkiye Komünist 
Gençliği her geçen gün artan uyarıcı 
ve uyuşturucu kullanımına karşı 

kampüslerde, liselerde, mahallelerde 
‘’Yaşamın Dozunu Yükselt’’ diyerek 
mücadele ediyor’’ açıklamasını yaptı. 

Gelinen noktada emekçiler 
artık evlerine ekmeği zor 
getirecek noktaya geldiler

‘Ülkemizde sınıf kavramının 
keskin hatlara sahip olması sorunları 
da ağır bir şekilde yoksul halkın 
sırtına yüklüyor’ diyen İl Başkanı 
Çınar, ‘’Gelinen noktada emekçiler 
artık bırakın herhangi bir şekilde 
sosyalleşmeyi, evlerine ekmeği zor 
getirecek noktaya geldiler. Sadece 

temel ihtiyaçları karşılayabilmek 
için saatlerce çalışmak zorunda 
kalıyorlar. Bu ülkede emekçiler 
neredeyse kölelik düzeni olarak 
tanımlanabilecek bir rejim altında 
çalıştırıldığı iddiası, bir ajitasyon ya 
da duygu sömürüsü söylemi değil. 
Kanıtlanabilir, gözlenebilir, ölçülebilir, 
hani neredeyse elle tutulabilir bir 
gerçeklik. Üstüne üstlük, evrensel 
değerlerle sınanabilecek ve uluslararası 
hukukta yerini bulacak bir insanlık 
suçu saptaması’’ dedi. 

Antep düzenin tüm 
sorunlarını içerisinde barındırıyor

Türkiye Komünist Partisi Antep İl 
Başkanı Damla Çınar, konuşmasını 
şöyle tamamladı: ‘’Türkiye’de 
özellikle son yirmi yılda derinleşerek 
kalıcılaşmış çalışma rejimi, literatürde 
‘Modern kölelik’ olarak adlandırılan 
çalışma ilişkileri sistemlerinin hemen 
tüm göstergelerini karşılıyor. Ülkenin 
temel gerçeklerinin en derinden 
hissedildiği kentlerden biri olan Antep 
bu düzenin tüm sorunlarını içerisinde 
barındırıyor. Bu kent bitmek bilmeyen 
bir kavganın, emeğin ve mücadelenin 
kenti. Bu yüzden buradan umutsuzluk 
çıkmaz, çıkmamalı.’’ Haber Merkezi 

Antep’te belli mahalleler sadece
uyuşturucu ile anılacak noktada 

Kuduz isminin anıldığı yerin 
karantinaya alınması lazım

 ‘Yıl olmuş 2024 ve kuduzun 
tanınmayan bir hastalık olarak devam 
etmesi konusunu anlamıyorum’ 
diyen Peri, ‘’Yetkililerin bu mevzu ile 
ilgili hiçbir fikrinin olmadan kuduz 
hastalığı yokmuş gibi davranmaların 
anlam veremiyorum. Kuduz hastalığı 
var mı yok mu şüphesini bırakın 
adının anıldığı yerin karantinaya 
alınması lazım. Kuduz aşı yapıldığı 
takdirde yüzde 100 koruyuculuğu 
olan ama korunmak için aşı 
yapılmadığı zamanda yüzde 99 
öldürücü bir hastalık. Bir hastalık bu 
kadar öldürücü ama aynı zamanda 
bu kadar engellenebilirken nasıl 
yok sayıldığını sormak istiyoruz’’ 

hatırlatmasını yaptı.
Aşıdan 30 gün sonra 

kesinlikle kuduz testi istenmeli
Veteriner hekimlerin düzenli 

olarak kuduz aşısı yaptığını ifade 
eden Peri, ‘’Evden çıkmıyor, başka 
hayvan ile karşılaşmıyor’ diye bir 
şey söz konusu olamaz. O yüzden 
kuduz aşısının senede bir defa 
yapılması gerekiyor. Tarım ve Orman 
Bakanlığı tarafından; kuduz aşısı 
yapıldıktan sonrasında bir hayvanın 
kayıt altına alınabilmesi için aşıdan 
30 gün sonra kesinlikle kuduz testi 
istenmeli. Kuduzdan ari olduğu belli 
olmalı. Hayvan sadece yurt dışına 
çıkarıldığında kuduz testi isteniyor. 
Neden; yurt dışına gittiğimiz ülke 
istiyor diye’’ şeklinde konuştu.

Kuduz olan hayvanların şehir 
merkezine gelmesi çok da zor değil
Kuduz olan hayvanın telef 

edilmesin gerektiğinin altını çizen 
Peri, ‘’Isırılma olayının olduğu anda 
o canlıya aşı yapılması gerekiyor. 
Yani kana bulaşan virüsün beyne 
ulaşması süresinde aşının yapılmış 
olması önemli. Çünkü virüs beyne 
ulaştıktan sona kuduz süreci 
başlamış olacak. O yüzden ne 
kadar erken yapılırsa o kadar iyi. 
Kuduz ciddiye alınması gereken bir 
mesele. Yanı başımızda çıktığına 
göre o köydeki hayvanların hareket 
halinde olduğunu düşünürken şehir 
merkezine gelmesi çok da zor değil’’ 
açıklamasında bulundu. Haber 
Merkezi 

Bir tur otobüsü, Antep'in Nurdağı 
ilçesi Noğaylar Mahallesi mevkisinde 
sürücünün direksiyon hakimiyetini 
kaybetmesi sonucu devrildi. Tarsus-
Adana-Gaziantep (TAG) Otoyolu'nun 
Osmaniye-Gaziantep arasındaki 
bölümünde meydana gelen kazada 20 

kişi yaralandı.
Çevredekilerin ihbarı üzerine bölgeye 

sağlık, polis ve jandarma ekipleri 
sevk edildi. Yaralanan sürücünün 
de aralarında bulunduğu 20 kişi 
Nurdağı Devlet Hastanesi'ne kaldırıldı.
artıgerçek

Ekonomik kriz nedeniyle 
firmalar kapılarına kilit 
vurmaya devam ediyor

Ülkenin en büyük sanayi kentleri arasında 
bulunan, 40 binin üzerinde esnafın yanı 
sıra binlerce firma ile işletmenin faaliyet 
gösterdiği şehirde işler yolunda gitmiyor. 
Her gün bir esnafın kepenk kapattığı 
kentte, yüksek enflasyon, maliyet ve döviz 
kurundaki artış nedeniyle yatırımcının da 
hevesi kaçtı. Son bir yıldan beri etkisini 
arttırarak devam eden ekonomik kriz 
nedeniyle firmalar işletmelerine kilit 
vurmaya devam ediyor. 2023 yılının 8 aylık 
döneminde 255 şirketin faaliyetine son 
verdiği şehirde,  bu yılın aynı döneminde 70 
artışla 325 şirket kapısına kilit vurdu.  

Kentte kurulan 
şirket sayısı azaldı

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, 
(TOBB) yılın ilk 8 ayında kurulan, kapanan 
ve tasfiye olunan şirket, kooperatif ile 
gerçek kişi ticaret işletme sayılarını açıkladı. 
Türkiye genelinde yılın 8 aylık döneminde 
2023’ün ilk 8 ayına göre kurulan şirket 
sayısı yüzde 14,2 kurulan gerçek kişi ticari 
işletme sayısı yüzde 28,6 kurulan kooperatif 
sayısı ise yüzde 13,2 azaldı. Yine yılın 
ocak-ağustos dönemlerinde geçen yılın 
aynı dönemlerine göre kapanan şirket sayısı 
yüzde 25,4 kapanan kooperatif sayısı yüzde 
5,2 arttı. 

2023 yılının ocak-ağustos dönemlerinde 
bin 891 şirketin kurulduğu Antep’te, bu 
yılın aynı döneminde 199 azalışla bin 692 
şirket faaliyete başladı. Yine 2023 yılının 
ilk 8 ayında 20 kooperatif kurulurken bu 
sayı 2024’ün ilk 8 ayında 16’ya, gerçek kişi 
ticaret işletme sayısı ise 207’den 203’e düştü. 

Kapanan kooperatif ve gerçek kişi ticaret 
işletme sayıları incelendiğinde ise kapanan 
kooperatif sayısı 5 artarken, gerçek kişi 
ticaret işletme ise 233’den 123’e geriledi.  
Geçen yılın 8 aylık döneminde 432 şirket 
tasfiye edildiği şehirde bu yılın aynı 
döneminde bu rakam 116 azalışla 316’ya 
geriledi. Kooperatif de 5 olan tasfiye sayısı 3 
artışla 8’e çıktı. Haber Merkezi 

Yatırımcı Antep’ten 
uzaklaşıyorSokak ve kırsalda hayvanlara Sokak ve kırsalda hayvanlara 

kuduz aşısı yapılmalıkuduz aşısı yapılmalı
Meltem Peri

Tur otobüsü devrildi Tur otobüsü devrildi 
20 kişi yaralandı

“Rektör atamasına bazı vakıf ve 
cemaatlerin müdahil olmaları asla 
hoş görülmemeli” diyen Serindağ, 
Bunlara itibar edilmesi geçmişten ders 
alınmadığı anlamına gelir. İktidar 
milletvekillerinin ve iktidara mensup 
bazı siyasetçilerin bu süreçte rol 
oynamak istedikleri anlaşılıyor. Bu 
durum anayasamızın ilgili maddesinde 
ifadesini bulan üniversitelerin bilimsel 
özerkliği ile bağdaşmaz” uyarısında 
bulundu.

4- Gaziantep Üniversitesine rektör 
atanması ile ilgili olarak, GTO 
Yönetim Kurulu Başkanı Sayın 
Tuncay Yıldırım’ın “Gaziantep’in 

köklü üniversitesine atanacak yeni 
rektörün; dünya ile entegre, uluslararası 
bilimsel çalışmalarda imzası bulunan, 
pozitif bilimlere inanan, şehirle ve 
iş dünyası ile ortak çalışma ruhuna 
sahip, bu şehre vefa duyan ve şehre 
hizmet etmeyi kendine borç edinmiş, 
Gaziantep'in ekmeğini yemiş, suyunu 
içmiş bir bilim insanı olmasının 
şehrimizin geleceği için büyük önem 
taşıdığına inanıyorum” şeklindeki 
değerlendirmesine katıldığını belirten 
CHP eski milletvekili Ali Serindağ, 
rektör atamasında siyasi değil, bilimsel 
verilerin dikkate alınmasını gerektiğini 
ifade etti.

Rektör atamasına bazı vakıf 
ve cemaatlerin müdahil 

olmaları asla hoş görülmemeli

Miras kalan tarla, toprak ve bağların 
2 yıl boyunca ekilmediği takdirde 
kiralanacağı bildirildi.

Yetkililer konuyla ilgili şu bilgileri 
paylaştı;

"Neticede özel mülkiyet hukuku var. Bu 
kapsamında, kardeşler farklı illere gitmiş 
bir şekilde anneden, babadan, kalan 
tarla, toprak, bağ var ama mülkiyet, 
miras hukuku cilveleriyle bunları 
işleyemiyoruz.

Buna dair uygulama yaptık. 5 Nisan 
2023 itibarıyla tarih başladı. 2 yıl 

içerisinde herhangi bir toprak parçası 
işlenmiyorsa, kiraya vermiyorsa, kendi 
üretmiyorsa, herhangi bir sebeple 
işlenmiyorsa bir yöntem belirledik.

Önce o toprağı en yakın yerleşim 
yerinden başlamak üzere hane hane 
büyüyerek dijital kiralama yöntemiyle 
kiralayacağız. O toprakları üretime 
kazandıracağız.

Onun da kazancı kişi ya da kişilerin 
banka hesabına yatırılacak. Kişiler 
de para kazanacak. Boş arazilerimiz 
kalmasın istiyoruz."artıgerçek

Miras kalan tarla 2 yıl 
ekilmezse kiralanacak

Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanı Alparslan Bayraktar, 'üst 
gelir' grubundakilere elektriğin 
daha yüksek fiyattan satılacağını 
açıkladı. Bayraktar, 3 milyon 
elektrik abonesinin bu gruba 
girdiğini söyledi.

Elektrik ve doğalgaz 
önümüzdeki günlerden itibaren 
çok daha yüksek fiyatlardan 
abonelere sunulacak. İlk etapta, 

'yüksek gelir grubu'ndakileri 
kapsayacak uygulamanın 
önümüzdeki yıllarda tüm 
tüketicileri de kapsayabileceğinin 
ilk işareti de Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakanı Alparslan 
Bayraktar şimdiden verildi.

Bakan Bayraktar, doğalgaz 
ve elektrik faturalarında yeni 
dönem uygulamaları hakkında 
Habertürk'te açıklamalarda 

bulundu.
Bakan Bayraktar, yüksek 

tüketim yapan bu gruba, 
elektriğin gerçek maliyetinin 
yansıtılacağını ifade etti. Ayrıca 
kırsal bölgelerde bir sayaçtan 
birden fazla ailenin elektrik 
tüketimi gibi özel durumların 
da dikkate alınacağını ve 2025 
yılında uygulamaya geçileceğini 
söyledi.

3 milyon kişiye 
daha yüksek 
elektrik 
faturası 
kesilecek


